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EÖGYKE közgyűlés, 2022 szeptember

dr. Issekutz Sarolta:
Kedves EÖGYKE Tagtársak, Barátaim!
Sajnálattal kell elmondanom, hogy egészségi okok miatt (post-covid jelenségek), a jö-
vőben nem tudom vállalni az egyesület vezetési feladatait, nem tudok megfelelni a mai 
megváltozott személyi, technikai és adminisztratív feltételeknek, a közösségbéli és köz-
életbéli elvárásoknak. Fontosnak tartom azt, hogy a vezetésemmel megkezdett és több 
mint 25 éves munka tovább folytatódjon, mégpedig abban a szellemben, amit eddig 
képviseltem, ezért olyan utódot ajánlok, aki ebben a szellemben fogja tovább vinni a 
munkát. Természetesen a mai megváltozott körülmények szerint. Sokan vádoltak azzal, 
hogy az EÖGYKE lényegében egy Issekutz családi vállalkozás, ami lehet, hogy részben 
igaz is volt, de büszke vagyok arra, hogy az Issekutz nevet a nemzetiségi kulturális éle-
ten belül ilyen szintre juttattam, amely munkát és nevet több kitüntetéssel is honoráltak. 
Ezért „kulturális hagyatékként” szeretném, ha az Issekutz név tovább élne és az örmény 
közösséget még magasabbra juttatná. Hiszek abban, hogy az Issekutz név húzó név az 
örmény és nem örmény közösségekben és ez komoly előnyt fog jelenteni a következő 
választásoknál is. Kérlek benneteket, hogy az EÖGYKE következő elnökének válasz-
szatok egy másik Issekutz-ot, válasszátok meg dr. Issekutz Ákost. 
    Egyúttal lemondok elnöki tisztségemről, de nem kívánom elhagyni a közösséget, a 
magam lehetőségeihez és képességeihez igazodva tovább dolgozom az örmény közös-
ségért, valamint igyekszem a felépített kulturális hagyatékot az utódoknak továbbadni.

dr. Issekutz Ákos:
Tisztelt Közgyűlés, Barátaim!
   Emocionálisan nagyon nehéz ez a pillanat, amely most nekem jutott.
    Több aspektusból is megvizsgáltam azt a kérdést, hogy mit tettem és mit tudok tenni, ezért 
a közösségért, amelybe születésem óta tartozom, amelynek nagyapám, Issekutz János, ala-
pító tagja volt, akinek a nevét és az önkormányzati mandátumát, 25 évvel ezelőtt átvettem.
    Amely az utóbbi 3 évtizedben, gyakorlatilag teljes felnőtt életemben, nap mint nap té-

mája volt családunknak. Amely minden ügyes bajos dolgával átszőtte életünket, amibe 
édesanyám és édesapám szívét és lelkét beleadta, illetve testvérem is.
    Igen, nagyon nehéz ez a mai pillanat, mert látja az ember, hogy az energia egy kicsit 
megfogyatkozott, hogy a fránya covid miatt már nem megy minden olyan lendülettel, 
mint korábban, még akkor sem, ha még mindig nagyon szeretné és még hajtja előre a 
vágy, hogy csinálja. De  a közösségnek szüksége van egy vezetőre, szüksége van ebben 
a nehéz időszakban. 
    Mert ugyan az önkormányzat stabilan működik, nincsenek látványos problémák, 
békesség van, köszönhetően Czárán István elnök úrnak, Dávid Márton Áron és Fabók 
Dávid képviselő uraknak, illetve kedves húgomnak, mert továbbra is össze kell fognunk, 
segítenünk kell egymásnak, hogy jó szóval, egy-egy összejövetellel, akár élelmiszerekkel, 
orvosi segítséggel segítsük egymást. Mert mindenki tudja, hogy egy nehéz időszak előtt 
állunk, valaki nélkülözni fog, valaki éhezni, valaki fázni. Az ukrajnai válság megmutatta 
nekünk, hogy tudunk segíteni a menekülteknek. Most lehet, hogy közösségünk egyes 
tagjainak kell segítenünk. De ezt örömmel tesszük.
   Továbbá segítenünk kell egymásnak, hogy megkeressük az összes, már megismert 
és talán elvesztett, lemorzsolódott barátunkat, örmény-társunkat, mert ők is mégis csak 
örmények, és talán hiányzunk nekik. Segítenünk kell az idősebb generációnak, hogy 
olyan fiatal és életerős támogatókat is bevonzzunk közösségünkbe, akik gondjukat viselik. 
Segítenünk kell. Ez a mottó.
   Hogy megkeressük vagy újra felvegyük a kapcsolatot más szervezetekkel, egyesüle-
tekkel minisztériumokkal és azokkal a támogatóinkkal határon innen és túl, akik segí-
teni tudnak nekünk. Mert mindenkire szükségünk van. Ez közösségünk többszáz éves 
titka. Az összetartozás. A többgenerációs család, melyre a Dávid család kiváló példát 
mutatott nekünk az elmúlt időszakban. Illetve most már az Issekutz család is fel tudja 
mutatni, mert oly büszkén álltam itt fiammal, vasárnap a Tarka Napon, amelyen fiam is, 
a legkisebb Issekutz is részt vett. 
   Mert szükségünk van mindenkire. Fiatalra és öregre is. Két hét múlva kezdődik, a 
népszámlálás mely során meg kell vallanunk örménységünket, magyarörménységünket 
interneten és otthonunkban a számlálóbiztosoknak.Segítsünk egymásnak, hogy min-
denkinek, aki hogy ezt a büszkeséggel tudja megtenni. És aztán itt lesznek a választások, 
mely során ismét megmérettetünk és megmutathatjuk azt, hogy ez a közösség mekkora 
erőt képvisel, hogy mik vagyunk.
Nagyon szépen köszönöm! 

Az Erdélyi Örmény Gyökerek Kulturális Egyesület megtartotta évi közgyűlést, 
amelynek két fontos témája volt. Az egyik a szokásos éves beszámolók elfogadása, 
a másik egy un. „TISZTÚJÍTÁS”. A tisztújításnak az adott okot, hogy a korábbi 
elnök dr. Issekutz Sarolta a Covid fertőzést  követő poszt-covid tünetek miatt úgy 
gondolta, hogy a közösség jövője érdekében a vezetést átadja egy generációval 
fiatalabb generációnak, fiának dr. Issekutz Ákosnak. A közgyűlés a lemondást 
elfogadta és az új jelöltet egyhangúlag megválasztotta. A következőkben csatoljuk 
a jegyzőkönyvből dr. Issekutz Sarolta lemondó és ajánló, valamint dr. Issekutz 
Ákos „székfoglaló” beszédét.


